

Mr. Mackenzie—The principle ought to go along with the interest (Laughter.) He assumed that hon. gentlemen opposite were actuated by a profound conviction that free trade in money was a failure. He could not say that he had arrived at any such conclusion, and he wished to ask the Finance Minister why it was, if he believed that the House could twist the rate of interest, that he did not propose to fix it at a lower rate than 8 per cent? (Hear.) If he did not believe that, why bring the matter before the House at all? (Hear, and laughter.) If the Government really have the conviction that we can fix the rate of interest, why not make it cheaper than they propose to do? Should hon. gentlemen opposite fail to do what they claimed they could in this matter, he might feel it his duty to move an amendment affirming that we must have cheaper money. If we had the power to fix the rate, clearly it would be an act of the greatest folly to fix it at eight, instead of six per cent. (Laughter.) He would like to know if it was the intention of the Government to supplement this measure by fixing the price of wheat? (Laughter.)

The motion was carried.

The Bill from the Senate respecting Vagrants, was read a first time. Second reading on Tuesday.

The amendments made in the Senate to the Patent Bill, were read a first time. Second reading on Tuesday.

After recess,

TORONTO BOARD OF TRADE

The House went into Committee on the Bill to amend the Act incorporating the Board of Trade of Toronto, as amended by the Committee on Banking and Commerce. The Committee reported the Bill.

CLIFTON SUSPENSION BRIDGE CO.

On motion of **Hon. Mr. Wood**, the Bill to increase the Capital Stock of Clifton Suspension Bridge Company, was read a second time, and referred to Committee of the Whole, on Monday next.

On motion of **Sir J. A. Macdonald**, the House took up the consideration of an amendment made in Committee of the Whole, to the Bill respecting offences against the person. He moved the House back into Committee, in order to expunge the clause providing for the flogging of boys of fifteen and under. He gave as a reason for this course,

M. Mackenzie: Le principe devrait être conforme à l'intérêt. (Rires.) Il présume que les députés d'en face sont intimement convaincus que le libre-échange en matière monétaire a échoué. Pour sa part telle n'est pas son opinion; il demande dès lors au ministre des Finances pourquoi les intérêts ne seraient pas fixés à un taux inférieur à 8 p. 100, si tant est que le ministre estime que la Chambre est libre de modifier ce taux. (Bravos.) Si par contre tel n'est pas son avis, pourquoi avoir soulevé cette question à la Chambre? (Bravos et rires.) Si le Gouvernement est réellement convaincu que nous sommes habilités à fixer le taux d'intérêt, pourquoi ne pas le fixer plus bas? Si les députés d'en face ne font pas tout ce qu'ils prétendent pouvoir faire dans ce domaine, il se verrait dans l'obligation de déposer un amendement exigeant la baisse du taux de l'escompte. S'il nous appartient de fixer le taux de l'escompte, il serait aberrant de le fixer à 8 plutôt qu'à 6 p. 100. (Rires.) Il aimerait savoir par ailleurs si le Gouvernement compte en outre fixer également le prix du blé. (Rires.)

La motion est adoptée.

Le Bill du Sénat concernant les vagabonds passe en première lecture. La seconde lecture est prévue pour mardi.

Les amendements apportés par le Sénat à la Loi sur les brevets sont adoptés en première lecture. La seconde lecture est prévue pour mardi.

Reprise de la séance,

CHAMBRE DE COMMERCE DE TORONTO

La Chambre se réunit en Comité pour examiner le Bill modifiant la Loi constituant en société la Chambre de Commerce de Toronto, Bill modifié par le Comité des Banques et du Commerce. Le Comité fait rapport du Bill.

CLIFTON SUSPENSION BRIDGE CO.

Sur la proposition de l'hon. **W. Wood**, le Bill portant augmentation du capital de la Société Clifton Suspension Bridge est adopté en seconde lecture et renvoyé devant le Comité général qui se réunira lundi prochain.

Sur la proposition de **Sir John A. Macdonald**, la Chambre entame l'examen d'un amendement du Comité général au Bill relatif aux infractions commises contre des personnes. Il demande à la Chambre de se réunir à nouveau en Comité afin de retrancher l'article prévoyant la peine du fouet pour des garçons âgés de moins de 15 ans. Son action